

二〇一八 / 二〇二〇年度中學學位分配辦法

**SECONDARY SCHOOL PLACES ALLOCATION SYSTEM 2018/2020**

# 申請中一自行分配學位手冊

## **HANDBOOK FOR APPLICATION FOR SECONDARY ONE DISCRETIONARY PLACES**

補遺

### **Corrigendum**

位於離島區的「佛教慧因法師紀念中學」決定於 2020/21 學年開始停止錄取中一學生，故不會參與本年度的中學學位分配辦法（包括自行分配學位階段及統一派位階段）。本手冊內容已作出相應更新。

Buddhist Wai Yan Memorial College in Islands District has decided not to admit Secondary 1 students starting from the 2020/21 school year. The school will not participate in the Secondary School Places Allocation System (including Discretionary Places stage and Central Allocation stage) in this cycle. Contents of this handbook have been updated accordingly.

## 離島區 ISLANDS DISTRICT

學校 編號 School Code	學校名稱 Name of School	學校地址 School Address 電話號碼 Telephone No.	中一自行分配學位數目 No. of S1 DP
500	長洲官立中學 CHEUNG CHAU GOVERNMENT SECONDARY SCHOOL	新界長洲學校路 5 B 5B SCHOOL ROAD, CHEUNG CHAU, NT 2981 0514	30
578	香港教育工作者聯會黃楚標中學 HKFEW WONG CHO BAU SECONDARY SCHOOL	新界大嶼山東涌富東邨 FU TUNG ESTATE, TUNG CHUNG, LANTAU ISLAND, NT 2109 4005	30
505	齋色園主辦可譽中學暨可譽小學 HO YU COLLEGE & PRIMARY SCHOOL (SPONSORED BY SIK SIK YUEN)	新界大嶼山東涌健東路 4 - 6 號 4-6 KIN TUNG ROAD, TUNG CHUNG, LANTAU ISLAND, NT 2109 1001	40
564	靈糧堂怡文中學 LING LIANG CHURCH E WUN SECONDARY SCHOOL	新界大嶼山東涌文東路 3 7 號 37 MAN TUNG ROAD, TUNG CHUNG, LANTAU ISLAND, NT 2109 4000	40
506	保良局馬錦明夫人章馥仙中學 PLK MRS MA KAM MING-CHEUNG FOOK SIEN COLLEGE	新界大嶼山東涌富東邨 FU TUNG ESTATE, TUNG CHUNG, LANTAU ISLAND, NT 2109 1133	40
548	東涌天主教學校 TUNG CHUNG CATHOLIC SCHOOL	新界大嶼山東涌逸東街 8 號逸東 (二) 邨 YAT TUNG (2) ESTATE, 8 YAT TUNG STREET, TUNG CHUNG, LANTAU ISLAND, NT 2121 0884	51

在本手冊內列出的中學於同一期間接受中一自行分配學位申請，日期為 2020 年 1 月 2 日至 1 月 16 日（包括首尾兩日）。學生只可以向不多於兩所在本手冊內列出的中學申請，否則，其獲得自行分配學位的機會將被取消。其他注意事項，請參閱本手冊第一節。

The DP application period will be the same for all secondary schools listed in this Handbook, starting from 2 January to 16 January 2020 (both dates inclusive). Each student may apply to not more than two secondary schools listed in this Handbook, otherwise his/her chance of acquiring a DP will be forfeited. For other points to note, please refer to Section 1 of this Handbook.

本手冊的印刷版及網上版如有分別，以網上版為準。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of this Handbook, the Online version shall prevail.